
Stand van zaken Stationsplein

Medio december 2015 hebben we de resultaten van het onafhankelijk advies van 
het Koac (een instituut op gebied van verhardingstechniek en onderzoek) 
 ontvangen over de fouten die zijn gemaakt op het Stationsplein en de oorzaak 
van de gebreken. In de rapportage zijn een aantal oorzaken beschreven. 

Kort samengevat zijn deze:
- De toegepaste straatlaag bevat een te hoog aan percentage zeer fijne deeltjes. 
Dit maakt dat er een enorme hoeveelheid smeermiddel in deze laag aanwezig is 
die er bovendien voor zorgt dat het via de voegen infiltreren van water wordt 
vastgehouden. Hierdoor loopt de rijbaan onder water en ontstaat een groot risico 
op schade en instabiliteit van de natuurstenen verharding.  
- De sponningen die in de natuursteen zijn gefreesd waarin de latjes moeten 
vallen zijn te groot. Hierdoor functioneert het Ecostonelatjessysteem niet of niet 
voldoende.
Door het Koac wordt in de rapportage aangegeven dat de natuursteenverharding 
in het pleingedeelte en in de Stationsstraat wel voldoet. Het rapport maakt ook 
duidelijk dat de schade aan de natuursteen niet te wijten is aan het fundament 
van de verharding of het onder de rijbaan aangelegde infiltratieriool. De stabiliteit 
van het fundament van de rijbaan en het infilltratieriool is voldoende.
In het rapport wordt aanbevolen om de rijbaan en K&Rstroken die direct aan de 
rijbaangrenzen in zijn geheel te herstellen. De gemeente heeft vervolgens aan 
Koac als aanvullende vraag gesteld op welke manier het herstel uitgevoerd moet 
worden om te voorkomen dat bij een tweede herstel op nieuw voor problemen zal 
zorgen. Dit plan van aanpak wordt eind deze maand aan de gemeente verstrekt. 

Tevens heeft er medio december overleg plaatsgevonden met Van  Boekel 
Zeeland. Gemeentelijk uitgangspunt was dat de gemeente 2e kwartaal ( na de 
winterperiode) de werkzaamheden voor herstel zou opdragen aan een derde 
partij en dat we de kosten dan uit de bankgarantie van Van Boekel. Met een 
eventuele gang naar de rechtbank, aan gespannen door Van Boekel, als gevolg. 
Tijdens dit overleg werden we verrast dat Van Boekel nu wel bereid is om het 
herstel uit te voeren op basis van het plan van aanpak en onder toezicht van 
KOAC. De voorwaarden waaronder we dit kunnen toestaan zijn we aan het 
overwegen. Wanneer van Boekel instemt met onze voorwaarden dan is dit de 
beste oplossing voor alle partijen.


